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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie wieży telefonii komórkowej na obszarze Radojewa 

 
 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W związku ze skargami mieszkańców Radojewa dotyczącymi budowy wieży telekomunikacyjnej w 

centralnej części Radojewa proszę o szczegółowe informacje dotyczące tej inwestycji.  

 Mieszkańcy obawiają się, że wspomniana wieża zniszczy walory krajobrazowe tych cennych 

przyrodniczo terenów. Warto wspomnieć, że wokół dominuje zabudowa mieszkaniowa, a nie przemysłowa 

lub usługowa.  

 Jednocześnie proszę o informację, czy we współpracy z inwestorem była rozważana alternatywna 

lokalizacja tej inwestycji w większej odległości od zabudowań mieszkalnych?  

  
 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
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